
 

Østfold Skytterkrets 

Styremøte 20.01.22  
Hos Jan-Ove 

 
Tilstede: Marianne, Jan-Ove, Knut, Rachelle, Emil, Belinda 
På Teams: Hilde, Anders 

 
Meldt forfall: Herman, Rina, Erik 
 

 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Godkjent 
 
2.  Økonomi 

Jan-Ove går igjennom resultatrapport. Det har vært et bra år. Ingen overskridelser, 
mye pga Korona og lite aktivitet. Videre går Jan-Ove igjennom forslag til budsjett 
2022 post for post. Det er satt opp egen post til aktiviteter for hele kretsen. Vi håper 
på mindre korona og mer aktivitet 
Budsjett for neste år - 72260,-  
Forslag til budsjett for 2022 ble enstemmig vedtatt og legges frem på kretstinget for 
endelig godkjenning 

 
3. Kretsting 

Vi har satt dato 31.3.22 kl 19.00. Sted kommer vi tilbake til når det er endelig 
bekreftet.  
Marianne informerte at Generalsekretær eller Presidenten fra Norges 
Skytterforbundet vil komme på kretstinget.  

 
Oppgaver til kretstinget : 
-Dirigent -> Marianne 
-Referent  -> Rina 
-Registrering -> Belinda 
-Lapper, kulepenner og smittevern -> Hilde 
-Kaffekoking -> Emil, Belinda kjøper inn kaffe (Evergood) 
-Datateknisk -> Knut, Prosjektor og skriver, og sjekke om det er noe utstyr der 
 
Fagkomiteene fra rifle og lerdue sender sine årsberetningene så snart de er ferdige til 
Marianne. Fagkomite Pistol har alt levert sin 2 januar 

 
Marianne har snakket med leder av valgkomiteen, Freddy, og de er på og har 
oversikt. Valgkomiteen ønsker å vite om hvem som IKKE stiller til gjenvalg 

 
De som er på valg nå i hovedstyre er : 
- Kretsleder    
- Kasserer 
- Styremedlem 2 stk  



- Varamedlem 
- Fagkomiteleder lerdue 
- Fagkomiteleder rifle 

           
Marianne vil invitere Æresmedlemmer og Norgesmestere. Planen da er å ære de før  
Kretstinget med litt frukt og bevertning. Fagkomiteene finner NM vinnere for sin gren 

 
Langtidsplan  
Marianne , Hilde og Jan-Ove går over denne og ser om noe skal endres 
Om noen har forslag til endringer, send forslag til Marianne  

 

 
4. Klubbledermøte i Østfold 

Venter til etter Kretsting med å sette opp denne samlingen og håper på bedre tider i 
forhold til Korona.                                                     

             Planleggingskomite : Marianne, Hilde og Belinda 
 

 
5. Fagkomite 
            Pistol: Stevner går nå som planlagt og starter opp med organisert trening nå 
            Lerdue: Ikke så mye aktivitet 
            Rifle: Ikke møtt 
       
6. Evt  
             Dommerkurs , Trener kurs og Elektronisk kurs vil bli satt opp 
 
             Skytter admin og lerdue har 2 søknader inne. Rachelle er nå admin og kan gå inn 
             å godkjenne 
 
             En felles Facebook side for Fagkomiteene, som viser mer aktivitet  

 Forslag: Legge ut invitasjoner til stevner. Legge ut bilder fra stevner og treninger med 
mer  slik at alle kan se hva de forskjellige grenene driver med. Ha en admin fra Rifle, 
Pistol og Lerdue. Vi kan få en fra hver klubb til å sende oss bilder og info om hva som 
skjer rundt omkring  

 

NESTE STYREMØTE : 17.02.22  kl 1900 Utebanen til Sarpsborg Pistolklubb 
 
 


